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 پیروزی  
والیبالیست های جوان در آسیا

ایران  جوانان  والیبال  تیم ملی  ایسنا: 
رقابت های  در  خود  دیدار  نخستین  در 
کنفدراسیون آسیا به پیروزی رسید. تیم ملی 
والیبال جوانان ایران در اولین دیدار از جام 
کنفدراسیون آسیا روز دوشنبه به مصاف 
پاکستان رفت و با حساب سه بر یک پیروز شد. 
ست اول این دیدار با حساب ۲۵ بر ۲۱ به سود 
پاکستان تمام شد، اما ملی پوشان ایران در ست 
دوم، سوم و چهارم با حساب ۲۵ بر ۱۶, ۲۵ بر 
۱۸ و ۲۵ بر ۲۱ پیروز شدند. ایران و پاکستان 
دو تیم حاضر در گروه B این مسابقات هستند 
که با این دیدار، ایران صدرنشین شد و به 
مرحله دو مسابقات صعود کرد. هفتمین دوره 
مسابقات والیبال جام کنفدراسیون آسیا در 
گروه مردان از ۱۶ تا ۲۳ مردادماه در تایلند در 
حال برگزاری است و تیم ملی جوانان به عنوان 

نماینده ایران در این رقابت ها حضور دارد. 

قرعه کشی مسابقات لیگ برتر برگزار شد و 
طی روزهای آینده این رقابت ها آغاز می شود. 

ناصر ابراهیمی در این خصوص صحبت کرد. 
  درباره قرعه کشی لیگ برتر چه نظری 

دارید؟
قبل از رقابت های لیگ برتر فوتبال، مسابقات 
باشگاه های تهران و جام آزادگان بازی ها 
قرعه کشی می شد، اما به این حساسیتی که 
تیم ها به آن دامن می زنند نبود. اگر بازی مهم 
دربی استقلال و پرسپولیس قرار بود رفت 
و برگشت برگزار شود، با آن اوج هیجان و 
جذابیت طی دو هفته برگزار می شد. تیمی که 
می خواهد قهرمان شود باید با همه تیم ها بازی 
کند و نباید برایش مهم باشد که با چه تیمی 
هفته چندم بازی خواهد کرد. بنابراین نباید 
برای تیمی که می خواهد قهرمان شود زیاد 
مهم باشد که اولین بازی اش در لیگ سخت 
است یا آسان و در چه هفته ای دیدار دربی را 

برگزار خواهد کرد.
  شانس های قهرمانی فصل جدید 

لیگ برتر کدام تیم ها هستند؟
پرسپولیس و استقلال همانند هر سال 
نیز  امسال  و  بسته اند  را  خوبی  تیم های 
حرف های زیادی برای گفتن خواهند داشت. 
سپاهان و فولاد هم تیم های خوب امسال 
خواهند بود، بعداز این تیم ها نیز تراکتور، 
گل گهر و چند تیم دیگر صدرنشینان این 
فصل لیگ برتر خواهند بود. ۲ سال است که 
اصلا لیگ خوبی نداشتیم و فوتبال ایران در 
لیگ برتر بسیار ضعیف بوده است. چون هیچ 

پدیده و ستاره ای در لیگ ظهور نکرد. 
 امسال مربیان جوان زیادی در لیگ 

حضور دارند!
فولادخوزستان،  مثل  خوبی  تیم های 
آلومینیوم اراک، مس رفسنجان و چند تیم 
دیگر مربیان جوان عهده دار سکان هدایت  فنی 
هستند و این موضوع می تواند برای لیگ برتر 
فوتبال ایران خوب باشد. حمید مطهری نیز که 
خیلی به کار او اعتقاد دارم سرمربی نساجی شد 
و امیدوارم تمامی این مربیان جوان سال های 
زیادی در این عرصه سخت و طاقت فرسا 

موفق باشند. 
 در مورد مربیگری سیدجلال حسینی 

در پرسپولیس چه نظری دارید؟
حسینی تجربه زیادی در عرصه بازیکنی 
داشته است و کاپیتان تیم ملی و پرسپولیس 
بوده است. در چند سالی که پرسپولیس 
تعیین کننده ای  بسیار  نقش  شد  قهرمان 
داشت. استعداد در مربیگری یک معقوله جدا 
از بهترین بازیکن بودن است و دنیای متفاوتی 
با عرصه های دیگر دارد. امیدوارم سیدجلال 
حسینی در زمینه مربیگری هم مانند بازیکنی 

موفق باشد. 

خارجازمستطیلسبز

 ناصر ابراهیمی:
  ۲ سال است 

 که لیگ خوبی 
نداشتیم

خبــــــر
»طارمی« بهترین بازیکن 
»پورتو« برابر »ماریتیمو« 

مهدی طارمی در پایان دیدار پورتو برابر 
ماریتیمو در هفته نخست فصل -۲0۲۳ ۲0۲۲ 
لیگ برتر پرتغال که با پیروزی ۵ بر یک پورتو 
به پایان رسید به عنوان بهترین بازیکن میدان 
انتخاب شد. طارمی در این بازی گل های اول و 
سوم پورتو را در دقایق ۱۲ و 4۲ به ثمر رساند. 
مهدی طارمی پس از دریافت جایزه بهترین 
بازیکن پورتو در بازی هفته نخست لیگ برتر 
پرتغال گفت: این جایزه برای من خیلی خوب 
است و خوشحالم. من سخت برای تیمم کار و 
تلاش می کنم. وقتی جلوی هواداران مان بازی 
می کنیم هیجان زده می شویم. این هم به خاطر 
حمایت زیاد آنها از تیم پورتوست.  خوب است 
که می توانیم با قدرت ادامه بدهیم و پیروز 
شویم. مهاجم پورتو در واکنش به جدایی چند 
بازیکن ارزشمند این تیم در نقل وانتقال های 
تابستانی اظهارداشت: ما یک تیم واقعی 
هستیم و مهم نیست چه کسی بازی می کند. ما 
بازیکنان خوبی در درون و خارج از زمین داریم. 
من همواره تمام تلاشم را می کنم و این روند 

ادامه خواهد داشت. 

شرایط پیچیده فوتبال ایران

مربی تیم فوتبال هوادار تهران معتقد است برخی 
رفتارهای سرمربی پرتغالی تیم فوتبال استقلال شاید 
برخورد جدی داوران را به دنبال داشته باشد. شاهرخ بیانی 
درباره تساوی یک – یک، هوادارتهران مقابل استقلال در 
دیداری تدارکاتی، اظهارداشت: هر دو تیم از بدنسازی آمده 
بودند و بازی سنگینی بود. ما از عملکرد بازیکنان مان راضی 
بودیم. استقلال از برخی نفرات اصلی اش استفاده نکرده 
بود. بازیکنان ما خیلی خوب بازی کردند و فشار آوردند. ما 
یک ضربه پنالتی از دست دادیم و یک توپ هم در موقعیت 

تک به تک به تیر دروازه زدیم. استقلال را هم در مجموع تیم 
خوبی دیدم و فقط نیاز دارند که بیشتر هماهنگ شوند. 
استقلال به دلیل حفظ نفرات اصلی، تفاوت آنچنانی با سال 
گذشته ندارد. وی با اشاره به حضور ریکاردو ساپینتو در 
استقلال تصریح کرد: سبک ساپینتو پرس از جلوست، در 
صورتی که استقلالِ فرهاد مجیدی اجازه می داد حریف جلو 
بیاید. ساپینتو مربی بدی نیست، اما او خیلی در بازی داد و 
بیداد می کرد و با این شرایط خدا به خیر کند! اگر او بخواهد 
در ایران اینجوری باشد خیلی زود از داوران کارت می گیرد. 

ساپینتو در جریان بازی جدی بود و دادوبیداد می کرد. مربی 
تیم فوتبال هوادار در مورد تقدیر بیژن طاهری و ساپینتو از 
او به دلیل تولدش گفت: سالروز تولدم شانزدهم مرداد است 
اما به دلیل همزمانی با تاسوعا و عاشورای حسینی، روز بازی 
با استقلال از من تقدیر کردند که باید از بیژن طاهری تشکر 
کنم. ساکت الهامی نیز تابلوی فرش ابریشم به ساپینتو 
داد که کار قشنگی بود. بیانی در واکنش به انتقادها نسبت 
به رفتارهای الهامی و درگیری اخیرش با حمید مطهری 
سرمربی نساجی مازندران در اردوی ترکیه گفت: الهامی 
می گوید راه هم می روم، حرف در می آورند و حاشیه 
می سازند. در اردوی ترکیه بودیم که گفتند زد و خورد شده 
است. موضوع، پزشک تیم ما بود که ظاهرا از طرف مطهری و 
برخی افراد در نساجی از او خواسته بودند به این تیم برگردد. 

 شاهرخ  بیانی: 

»ساپینتو« خیلی داد و بیداد می کند 

فوتبـــالداخلـــی
تسنیم: سرمربی تیم ملی فوتبال ایران با ابراز تأسف 
از نقل  قول های منتشر شده از سوی خودش اعلام کرد 
که هیچ اظهارنظری درباره فردی نکرده است. دراگان 
اسکوچیچ گفت: متأسفانه اخبار و نقل قول هایی از جانب 
من در رسانه ها مطرح شده که بسیار عجیب است. من 
هیچ گفت و گویی با رسانه ها نداشته ام و در مورد هیچ 
فردی صحبتی نکرده ام. این اتفاق برایم بسیار عجیب و 
تأسف برانگیز است. وی افزود: می خواهم بدانم اولین بار 
این مصاحبه در کدام رسانه منتشر شده است و بپرسم به 
چه دلیلی چنین موضوعاتی را مطرح کرده اند، چرا که این 
رفتار نادرست و کاملا غیرحرفه ای است. تمرکز ما روی 
کار خودمان است و در مورد افراد دیگر هیچ صحبت یا 
اظهارنظری نداشته ام. در برخی از رسانه ها مصاحبه ای از 
اسکوچیچ علیه برانکو ایوانکوویچ، سرمربی سابق تیم ملی 

و پرسپولیس منتشر شده بود. 
ایسنا: تیم فوتبال خاتون بم به عنوان نماینده ایران 
در قهرمانی باشگاه های آسیا در دو دیدار دوستانه یک 
برد و یک باخت به دست آورد. مسابقات فوتبال قهرمانی 
باشگاه های زنان آسیا از ۲۵ مردادماه تا چهارم شهریورماه 
به میزبانی ازبکستان برگزار می شود و تیم خاتون بم 
به عنوان قهرمان لیگ برتر فوتبال زنان نماینده ایران در 
این مسابقات است. این تیم پیش از اعزام به ازبکستان 
راهی قزاقستان شد تا با تیم های قهرمان و نایب قهرمان 
این کشور دو دیدار دوستانه برگزار کند. نماینده فوتبال 
ایران در اولین مسابقه مقابل تیم تومیریس توران که 
نایب قهرمان قزاقستان است با نتیجه دو بر یک شکست 
خورد اما در دومین مسابقه با بیک شیمکند قهرمان این 
کشور دیدار داشت که با تک گل نگین زندی به پیروزی 

دست پیدا کرد.  

 تداوم دودستگی در تیم ملی

استوری خطرناک ملی پوشان! 

آرمان ملی: در حالی که به زمان برگزاری انتخابات 
فدراسیون فوتبال نزدیک می شویم استوری مشترک برخی 
بازیکنان تیم ملی که به طور غیرمستقیم به حمایت از »مهدی 

تاج« بر می گردد جای تعجب داشت! 
  استوری 

بازیکنان تیم ملی فوتبال ایران با انتشار یک استوری 
مشترک به وضعیت فعلی فدراسیون واکنش نشان دادند. 
در حالی که همه منتظر اعلام رسمی کاندیداهای انتخابات 
فدراسیون فوتبال هستند و کمتر از یکماه تا برگزاری این 
انتخابات باقی مانده، در روزهای گذشته شاهد جهت گیری 
مستقیم دو نماینده مجلس درباره انتخابات فدراسیون 
فوتبال در برنامه کاملا یکطرفه فوتبال برتر بودیم که 
مستقیم و غیرمستقیم درباره کاندیداهای انتخابات ریاست 
فدراسیون به ویژه مهدی تاج صحبت می کردند. حالا 
تقریبا تمام بازیکنان تیم ملی از جمله مهدی طارمی، 
سردار آزمون، علیرضا جهانبخش، احسان حاج صفی، 
کریم انصاری فرد، سعید عزت اللهی و... که ماه گذشته با 
استوری های خود حسابی خبرساز شده بودند، وارد عمل 
شده و در استوری هایشان با یادآوری جام جهانی گذشته 
که در دوران مهدی تاج بود، به صورت غیرمستقیم از 
کاندیداتوری او با کلیدواژه »آرامش« در جام جهانی گذشته 

حمایت کردند. 
  انصراف سردار 

سردار آزمون با چند ساعت فاصله انصراف خود را اعلام 
کرد و نشان داد که با چند بازیکن تیم ملی که شاید از یک 
کاندیدای خاص حمایت می کنند، اصلا موافق نیست. حمید 
استیلی هم مصاحبه کرد و گفت: به بعضی از بازیکنان وعده 
داده اند که اگر خودشان رئیس فدراسیون فوتبال شوند، 

سرمربی تیم ملی را عوض می کنند!

  موضع فدراسیون 
حسن کامرانی فر، دبیرکل فدراسیون فوتبال پیرامون 
موضوعاتی که در خصوص مداخله در موضوعات داخلی 
فدراسیون به خصوص مساله انتخابات مطرح می شود، 
اظهارداشت: ذکر این نکته لازم و ضروری است که فدراسیون 
فوتبال منطبق با قواعد بین المللی و اساسنامه خودش 
به صورت کاملا مستقل اداره می شود و در هیچ حوزه ای 
توصیه پذیر نبوده و در امور فدراسیون هیچ دخالتی صورت 
نمی گیرد. یک نمونه این موضوع شایعاتی بود که در مورد 
مداخله در تغییر کادرفنی تیم ملی مطرح می شد، اما در 
نهایت دیدیم تنها فدراسیون در این خصوص به صورت 
مستقل تصمیم گیری کرد. وی افزود: در مورد انتخابات هم 
هرچند تمایلی به صحبت ندارم اما به این نکته اشاره می کنم 
که فدراسیون بر مبنای اساسنامه خودش و به صورت مستقل 
اقدام می کند و هیچ مداخله ای در این مسائل وجود ندارد. 
جا دارد از نقش حمایتی مجلس در تصویب و تخصیص 
کمک های دولتی به خصوص به منظور حمایت از تیم ملی و 
پیگیری پاداش ملی پوشان قدردانی کنیم. زمانی که مجلس 
در تخصیص کمک های دولتی به فدراسیون ها کمک می کند، 
ما نیز پاسخگویی در زمینه نحوه هزینه کردن اعتبارات دولتی 
به مجلس را وظیفه خود می دانیم که این وظیفه نظارتی 

نمایندگان مردم است و مداخله نیست. 
  نظر فریادشیران 

نادر فریادشیران، مربی اسبق تیم ملی فوتبال درباره 
اختلاف و دودستگی بین ملی پوشان گفت: یکی از اشتباهات 
فوتبالیست های ما این است که وارد مسائلی شدند که به 
آنها ارتباط ندارد. در این زمینه عده ای سوءاستفاده کرده و 
تلاش می کنند تفرقه در تیم ملی به وجود بیاورند. وی افزود: 
در زمان مرحوم پرهیز دهداری، ۱4 بازیکن استعفا دادند 

اما هیچ چیز تغییر نکرد. فدراسیون فوتبال صاحب ندارد. 
همچنین ملی پوشان با استوری گذاشتن باعث می شوند 
تیم ملی با دست خودشان تضعیف شود. این اتفاقات باعث 
می شود که دیگر اسکوچیچ قدرتی در تیم ملی نداشته باشد 
و کسی حرفش را گوش نکند. فریاد شیران بیان داشت: رفتار 
بازیکنان تیم ملی اخلاقی، حرفه ای و منطقی نیست. البته 
با مدیران فعلی فدراسیون فوتبال به جایی نمی رسیم. اگر 
تاج هم دوباره رئیس فدراسیون فوتبال شود و کی روش را 
به عنوان سرمربی انتخاب کند تاثیری در تیم ملی نخواهد 
گذاشت چرا که زمان کافی تا جام جهانی قطر نداریم. 
ملی پوشان باید رفتارشان حرفه ای باشند و در مورد سرمربی 
و رئیس فدراسیون فوتبال نظر ندهند چون این موضوع به 

تیم ملی آسیب می زند. 
  صحبت نصرتی 

محمد نصرتی درمورد استوری گلایه آمیز برخی بازیکنان 
تیم ملی از وضعیت فدراسیون فوتبال و درخواست آنها از 
دو نماینده مجلس برای دخالت نکردن در امور این رشته، 
اظهارداشت: عدم استقلال، قدرت و مدیریت نداشتن 
فدراسیون فوتبال عامل این موضوع است. فدراسیون ما با 
سرپرست شرایط نابسامانی را پشت سر می گذارد و این بدون 
رئیس اداره شدن سبب شده هرکس و هر گروهی به خودش 
اجازه بدهد در امور فدراسیون دخالت کرده و ناهنجاری ها 
به این مجموعه رخنه پیدا کند. در این وضعیت بازیکنانی 
که زیرمجموعه فدراسیون هستند، به خودشان اجازه 
می دهند به هر ماجرایی ورود کنند. وی درخصوص ادعای 
حمید استیلی مبنی بر اینکه تحریک برخی افراد سبب شده 
بازیکنان این استوری را منتشر کنند، توضیح داد: من از این 
موضوع اطلاعاتی ندارم اما متاسفانه شرایطی که بر فوتبال ما 
حاکم شده اصلا درست نیست و بازیکنان بازیچه برخی افراد 
شده اند. اگر تیم ملی در جام جهانی نتیحه مطلوبی نگیرد یا 
دستکم عملکرد آبرومندانه ای نداشته باشد، همین بازیکنان 
تحت تاثیر قرار می گیرند و دود چنین اتفاقی به چشم آنها 
می رود. نصرتی درمورد تاثیر ضعف فدراسیون فوتبال در 
چنین اتفاقاتی، گفت: جدا از نداشتن استقلال، مدیریت و 
قدرت، نابسامانی موجود در فدراسیون فوتبال برای برخی 
عزیزان یک، دست آویز شده تا برای رسیدن به برخی اهداف 
هر کاری انجام بدهند. رکن اصلی این هرج و مرج ها خود 
فدراسیون است. همیشه می گوییم فدراسیون یک نهاد 
مستقل است اما با اتفاقات اخیر ثابت شد به هیچ وجه مستقل 
نبوده و وابسته به دولت، وزارت ورزش، مجلس و هر جای 
دیگری است. همه درمورد شرایط فدراسیون نظر می دهند 
و این دخالت ها پای بازیکنان تیم ملی را هم وسط کشیده 
است. آنها یک روز به نهاد ریاست جمهوری می روند و روز 
دیگر استوری می گذارند. وی افزود: اگر فدراسیون استقلال 
و قدرت داشت، هیچوقت بازیکنان به خودشان اجازه چنین 
کاری نمی دادند.  ای کاش می توانستند انتخابات را زودتر 
برگزار کنند تا رئیس فدراسیون سریع تر مشخص شود تا 

بازیکنان برای جام جهانی به تمرکز برسند. 

 جواد نکونام: 

فقط ۲ یا 3 تیم می توانند نامحدود بازیکن بگیرند
سرمربی تیم فولاد خوزستان گفت: خوشحالم در 
مجموعه ای کار می کنم که مدیرانش درک درستی از 

فوتبال دارند. 
 وضعیت فولاد 

جواد نکونام در مورد آخرین وضعیت شاگردانش، 
اظهارداشت: بعداز چند اردوی داخلی و یک اردوی 
خارجی، می توانم بگویم فولاد تقریبا آماده است 
لیگ را با قدرت آغاز کند. از نقل وانتقالات راضی ام 
چون بخش زیادی از کیفیتی که دنبالش بودم، با 
اضافه شدن بازیکنان جدید، قابل دسترسی خواهد بود . 
عملکرد خوبی در نقل و انتقالات داشتیم در حالی که 
دو سال بود نتوانسته بودیم از پنجره نقل وانتقالات 

استفاده کنیم.
 همراهی کارخانه 

سرمربی تیم فولادخوزستان تقویت تیم را نتیجه 
نگاه مثبت مدیران کارخانه فولاد و همراهی مدیران 
باشگاه دانست و تصریح کرد: بعضی از مربیان سعی 
می کنند همیشه خودشان را طلبه کار نشان بدهند 
که اگر بعدا اتفاق بدی افتاد یا تیم نتیجه نگرفت، بهانه 
داشته باشند، ولی من ترجیح می دهم صادق باشم. 
ترجیح می دهم صادقانه بگویم که مدیران فولاد، 
در راس آنها جناب ابراهیمی، مدیرعامل کارخانه، 
بیشترین همراهی ممکن را با برنامه های ما داشت. 
او با وجود مشغله زیادی که دارد شخصا همیشه 
وضعیت تیم را با دغدغه و حساسیت زیاد پیگیری 
کرده  است. وی افزود: کمتر اتفاق می افتد که یک 
مدیر ارشد این اندازه به جزئیات اهمیت بدهد . این 
شکل از اهمیت دادن فرق می کند با اینکه مدیری 
فقط دستور بدهد یا بودجه به تیم تزریق کند. به 
نمایندگی از مجموعه تیم و هواداران باشگاه از او 

به خاطر نگاه مثبتی که به فوتبال و ورزش استان 
خوزستان دارد، تشکر می کنم. سرمربی فولاد گفت: 
ابراهیمی و بقیه مدیران فولاد کنار تیم هستند و 
حمایت می کنند چون باور دارند که فوتبال یکی از 
مهم ترین علاقه مندی های مردم خوزستان است. 
البته از من اگر بپرسید می گویم فوتبال تنها دلخوشی 
این روزهای مردم است. به هرحال خوشحالم که در 
مجموعه ای کار می کنم که مدیران ارشدش، درک 
درستی از فوتبال و هواداران فوتبال دارند و می دانند 

که هزینه کردن در اینجا، نوعی سرمایه گذاری است.
 جذب مهاجم 

نکونام در مورد اینکه با وجود جذب چند بازیکن 
باکیفیت، تعدادی از هواداران فولاد همچنان در 
شبکه های اجتماعی خواهان جذب مهاجم خارجی 
هستند، بیان داشت: من ترجیح می دهم واقع بینانه 
به تیمم، جایگاهی که داریم، رقبا و جایگاه شان نگاه 
کنم. ما مهاجمان خوبی داریم که حتما کیفیت شان را 
در طول لیگ نشان خواهند داد. امیدوارم هواداران به 
من، همکارانم در کادرفنی، مدیران باشگاه و تک تک 
بازیکنان اعتماد کنند و در طول فصل، حمایت شان 
را احساس کنیم. وی تصریح کرد: از نظر من فقط 
دو یا سه تیم در لیگ ایران هستند که می توانند 
نامحدود بازیکن جذب کنند. قطعا ما جزو آن دو 
سه تیم نیستیم. گلایه ای هم نداریم. برای ما چند 
اتفاق ناامیدکننده افتاد، از جمله مصدومیت فرشید 
اسماعیلی که برنامه های ما را تحت تاثیر قرار داد. ولی 
چاره ای نیست. مصدومیت بخشی از فوتبال است و 
امروز من بدون هیچ بهانه ای منتظر شروع لیگ هستم 
تا در کنار هواداران بی نظیر خوزستانی، یک فصل 

فراموش نشدنی را رقم بزنیم. 

ماه هاست فدراسیون فوتبال با سرپرست اداره می شود 
آن هم در شرایطی که زمان زیادی تا برگزاری مسابقات 
جام جهانی نیست. انتخابات فدراسیون فوتبال به زودی 
برگزار می شود، شرایط در فوتبال ما پیچیده است، اما 
به هرحال فوتبال همیشه با این مسائل روبه رو بوده 
است. الان هم در انتخابات فدراسیون فوتبال افرادی 
نامزد شده اند که یکبار امتحان پس داده اند و به نظر من 
میدان دادن به این افراد کار درستی نیست، اما برخی افراد 
از این اشخاص پیروی می کنند و آ نها را دوباره انتخاب 
می کنند. فوتبال ما برنامه خاصی ندارد. با این شرایط 
همه می توانند نامزد شوند. کسانی هم که یکبار تجربه 
ریاست را داشته اند فکر می کنند دوباره می توانند این 
جایگاه را به دست بیاورند و دوباره ریاست فدراسیون را 
برعهده بگیرند، اما نمی توانند کاری از پیش ببرند. مشکل 
اصلی افرادی هستند که به این افراد رأی می دهند. برخی 
از دوستان مدت هاست رئیس هیات هستند آنها چرا 
مشکلات را نمی بینند و دوباره به امتحان پس داده ها 
اعتماد می کنند و رأی می دهند؟! به اعتقاد من مسیر آرا 
را باید بررسی کرد، اگر مسیر انتخاب افراد درست بود، 
کسانی که یکبار امتحان خود را پس داده بودند دوباره 
جرأت نمی کردند برای ریاست نامزد شوند. اما افرادی 
که قبلا در سیستم بودند راه برای جمع کردن رأی را بلد 
هستند و هر بار که مجمع برگزار شود می توانند به راحتی 
این کار را انجام دهند. افرادی که مدعی نجات فوتبال بودند 
در طول حضورشان تمام تلاششان بر این بود که اتفاقات 
را جوری پیش ببرند که به سودشان باشند. حالا این افراد 
به دنبال حضور دوباره هستند. اگر فوتبال ما الان گرفتار 
خیلی از مشکلات از جمله بدهی ویلموتس و مسائل دیگر 
است، منشا آن را برخی از همین آقایان رقم زدند اما الان 
مدعی هستند که می خواهند همه مسائل را درست کنند.


